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Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen változások várnak a gyógyszertárakra ? " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Horváth Ágnes Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az egészségügyet és a gyógyszerellátást érintő kormányzati reformok a társadalom

valamennyi rétegét érintik, ugyanakkor komoly feladatot jelentnek a gyógyszertárak számára

is. A több biztosítós egészségbiztosítási modell bevezetése nyomán a velük való napi

kapcsolattartás új, komoly technikai kihívásokat jelenthet a gyógyszertáraknak .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Szükség lesz-e a gyógyszertárak informatikai felszereltségének átalakítására?

Tervezi-e a minisztérium pályázatok kiírását az esetleg megjelenő többletkiadások

csökkentésére?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . szeptember 15 .
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Erdős Norbert

írásbeli kérdés
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